
Epidemiudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 15. november 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EPI alm. del

Spørgsmål 12
Vil ministeren med henvisning til den store overdødelighed blandt plejehjemsbeboere på 
grund af covid-19-smitten i december 2020 til februar 2021 oplyse, hvilke overvejelser 
ministeren gør sig i forhold til, om indførelsen af krav om coronapas for besøgende på 
plejehjem er tilstrækkelig til at undgå overdødelighed på plejehjemmene de kommende 
måneder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Stinus Lindgreen
formand
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